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Møtereferat 

Styremøte 04.07.23 
Til stede: Synøve Reiten, Gunhild Habberstad, Lars Erik Grøndal, Kine M Hansen, Toril Nyberg og Yvonne Hansen  

Fravær: Ingen 

 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 
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Komiteer  

Jakt og bruks gruppen: 

Helga - Mari Tessem annonserte 
blodsporkurs, men det ble kun to 
påmeldte. 

 

 
Avlsrådet: 

Valpekull 

 

 
 
 
Det har kommet en forespørsel fra 
avlsrådet om dispensasjon fra 
retningslinjer for avl. 

 

 

Aktivitetskomiteen: 

 

 

 

Økonomi / Medlemmer 

Lars Erik informerte 

 

 

 

 

 

Vurdering om kurs på Østlandet via 

Yvonne 

 

 

Det er hittil i år født 3 kull hvorav det 
var 4, 5 og 10 valper. Det forventes to 
kull til dette året. Følg med på 
hjemmesiden under valpekull. 

 

Siden ingen tilbakemelding har 
kommet, anser styret saken for 
avsluttet.  

 

 

 
Gjennomført to turtreff i mai og juni. 

Turtreffene tar en liten pause til etter 
ferien. 

Det er pdd liten økning på 

medlemstallet. Vi ønsker at klubben kan 

vokse med flere  
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AR/styret 
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Alle 

 

 

 

 



 

Side 2 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 

26/23 
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30/23 

Dommerkonferanse 

 
 

 
Trøndertreffet 

 

 

 

 

 

 

Spesialen 

 

 

 
Eventuelt 

Tilbakemelding ang. stenging for 
utstillinger under arrangementer i 
klubbens regi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Tilbakemeldinger fra medlemmer 

Angelique Plasman takket dessverre nei 

til å holde en dommerkonferanse. Styret 

ser på alternativer og kommer tilbake 

med informasjon når alt er klart.  

Trøndertreffet ble vel gjennomført med 

mange deltagere, 27 hunder deltok. Det 

var flotte forhold med variert program 

og mange fornøyde hundeeiere.  

Takk til Pia & Jørgen, men også resten av 

komiteen. 

 

Til Spesialen så har Torill ordnet premier 

fra Eukanuba. Vi har alle ansvar for å 

skaffe flere premier. 

 

Når det gjelder stengning av utstillinger 

under andre arrangement som klubben 

har planlagt så har styret mottatt 

synspunkter på dette. Begrunnelsen for 

denne vurderingen er at man ønsker at 

klubbens medlemmer deltar på klubbens 

arrangementer. Unntaket kan være en 

region med svært få utstillinger 

tilgjengelig. Eksempelvis Finnmark. 

Det er enighet om at det vil bli vurdert 

ved hvert tilfelle, og at det gjelder KUN 

utstilling.   

 

Styret setter pris på at medlemmene 

engasjerer seg, men det er ønskelig at 

tilbakemeldinger og spørsmål rettes til 

styret på mail, ikke Messenger og 

Facebook. 

Mailadressen til styret er: 

styret@stabijhoun.no 

Styret 

 

 

 

 

Trønderkomitee
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Styret 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Styret/Alle 

    

 


